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Protokół Nr IV/2018 

z IV Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu odbytej w dniu 28 grudnia 2018 roku 

w sali Urzędu Miejskiego Stary Rynek 1. 

 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 12.10, a zakończyła o godzinie 18.00. 

 

Ustawowa liczba Radnych - 21 

Obecnych na Sesji              - 21 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad IV Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

2. Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z II i III Sesji Rady Miejskiej. 

4. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Łowicz na lata 2019-2027: 

a/ opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miasto  Łowicz na lata 2019-2027, 

b/ opinie poszczególnych Komisji Rady Miejskiej, 

c/ dyskusja i wnioski do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

d/ podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto 

Łowicz na lata 2019-2027. 

5. Uchwalenie budżetu Miasta Łowicza na 2019 rok.  

a/ opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie projektu budżetu Miasta Łowicza na 

2019 rok, 

b/ opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej dotycząca możliwości sfinansowania  

planowanego deficytu  budżetowego Miasta Łowicza w 2019 rok, 

c/ opinie poszczególnych Komisji Rady Miejskiej, 

d/ dyskusja i wnioski do projektu budżetu Miasta, 

e/ podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na 2019 rok.  

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania stałych Komisji Rady Miejskiej w 

Łowiczu, ustalenia ich składów liczbowych i określenia zakresów działania,  

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych stałych  Komisji 

Rady Miejskiej w Łowiczu, 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki 

i Rozwiazywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2019 

rok.  

9. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza  na 2018 rok,  

10. Rozpatrzenie uchwały w sprawie ustalenia wykazu niezrealizowanych kwot wydatków 

zamieszczonych w budżecie Miasta Łowicza, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2018, 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa własności 

nieruchomości położonej w Łowiczu obręb 0005 Kostka, 

12. Rozpatrzenie projektów uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze 

darowizny od Skarbu Państwa nieruchomości położonej w Łowiczu obręb 0005 Kostka, 



2 

 

13.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych 

umów dzierżawy po umowach zawartych  na czas oznaczony do 3 lat z tymi samymi 

stronami, których przedmiotem są te same nieruchomości znajdujące się w zasobach 

Gminy Miasta Łowicza, 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr V/30/2010 Rady Miejskiej 

w Łowiczu z dnia 28 grudnia 2010 r. w sprawie uchwalenia Statutu Zakładu Usług 

Komunalnych w Łowiczu, 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność organu. 

16. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie miedzy Sesjami. 

17. Interpelacje, zapytania sprawy różne. 

18. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej. 

19. Zakończenie obrad IV Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

 

Ad. 1. 

Otwarcia obrad IV Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu dokonał Przewodniczący Rady Henryk Zasępa.  

Powitał Radnych oraz zaproszonych gości: Burmistrza Miasta Pana Krzysztofa Jana Kalińskiego, 

Zastępcę Burmistrza Miasta Pana Bogusława Bończaka. Powitał Przewodniczących Zarządu 

Osiedli, Sekretarza Miasta Panią Marię Więckowską, Skarbnika Miasta Pana Arkadiusza Podsędka, 

Naczelników Wydziału, Dyrektorów jednostek organizacyjnych miasta, Radcę Prawnego Panią 

Jolantę Służalską-Mrożewską, pracowników Urzędu Miejskiego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że na Sesji Rady Miejskiej obecnych 

jest 21 Radnych, wobec czego podejmowane uchwały będą prawomocne. 

 

Ad.2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że proponowany porządek obrad 

IV Sesji wraz z projektami uchwał został przesłany wszystkim zaproszonym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że wpłynęło pismo Burmistrza Miasta 

o wprowadzenie autopoprawki do Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Łowicza na lata 2019-

2027, do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Łowicza na 2019 rok, do projektu 

uchwały w sprawie ustalenia wykazu niezrealizowanych kwot wydatków zamieszczonych 

w budżecie Miasta Łowicza, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2018.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że jest kworum i zaproponował przegłosowanie 

zmiany porządku obrad polegającej na wprowadzeniu autopoprawki do projektu uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Łowicz na lata 2019-2027 (w związku 

z awarią systemu do głosowania - Radni głosowali imiennie): 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik nie brał udziału w głosowaniu (był nieobecny). 

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”. 
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6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.  

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.  

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.  

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

11. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.  

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.  

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.  

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że autopoprawka została wprowadzona do porządku 

obrad jednogłośnie.  

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że jest kworum i zaproponował przegłosowanie 

zmiany porządku obrad polegającą na wprowadzeniu autopoprawki do projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu miasta Łowicza na 2019 rok (w związku z awarią systemu do głosowania - 

Radni głosowali imiennie): 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”. 

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.  

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.  

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.  

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

11. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.  

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 
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18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.  

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.  

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że autopoprawka została wprowadzona do porządku 

obrad jednogłośnie.  

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że jest kworum i zaproponował przegłosowanie 

zmiany porządku obrad poprzez wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały w sprawie 

ustalenia wykazu niezrealizowanych kwot wydatków zamieszczanych w budżecie Miasta Łowicza, 

które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2018 (w związku z awarią systemu do głosowania 

- Radni głosowali imiennie): 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”. 

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.  

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.  

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.  

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

11. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.  

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.  

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.  

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że autopoprawka została wprowadzona do porządku 

obrad jednogłośnie.  
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Ad. 3 

Protokół z II Sesji został wyłożony w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali obrad.  

Radni nie zgłosili uwag do protokołu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że skoro uwag nie zgłoszono, protokół z II Sesji Rady 

Miejskiej w Łowiczu został przyjęty bez zmian. 

 

Protokół z III Sesji został wyłożony w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali obrad.  

Radni nie zgłosili uwag do protokołu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że skoro uwag nie zgłoszono, protokół z III Sesji 

Rady Miejskiej w Łowiczu został przyjęty bez zmian. 

 

Ad. 4  

Projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Łowicz na lata 2019-2027 wraz 

z autopoprawką - przedstawił Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta. 

 (stanowi załącznik) 

 

a/ Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miasto Łowicz na lata 2019-2027 - przedstawił Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta, 

(stanowi załącznik) 

 

b/ Opinię Komisji Społecznej przedstawił Przewodniczący Komisji Paweł Pięta, 

Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej przedstawił Przewodniczący Komisji Leszek plichta, 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta przedstawił Przewodniczący Komisji Tadeusz 

Żaczek, 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów przedstawiła Przewodnicząca Komisji Zofia Wielemborek. 

(stanowią załączniki) 

 

c/ Dyskusja i wnioski do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

W dyskusji głos zabrali: Radny Robert Wójcik, Radny Jacek Wiśniewski, Radny Jakub Wolski. 

 

d/ Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Łowicz na 

lata 2019-2027 wraz z autopoprawką - przedstawił Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta. 

 

Radny Michał Trzoska złożył wniosek formalny o nie odczytywanie projektu uchwały i przejście 

do głosowania.  

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa zaproponował przegłosowanie wniosku (w związku 

z awarią systemu do głosowania - Radni głosowali imiennie). 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „przeciw”. 

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.  
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8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.  

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.  

10. Radny Krzysztof Olko głosował „przeciw”. 

11. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.  

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”. 

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.  

20. Radny Henryk Zasępa głosował „przeciw”.  

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.  

 

17 „za”, 4 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że wniosek został przyjęty 

większością głosów. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że jest kworum i zaproponował 

przegłosowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto 

Łowicz na lata 2019-2027 wraz z autopoprawką (w związku z awarią systemu do głosowania - 

Radni głosowali imiennie). 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „przeciw”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”. 

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „przeciw”. 

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.  

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.  

9. Radna Zofia Kroc głosowała „przeciw”.  

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

11. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.  

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

15. Radny Michał Trzoska głosował „przeciw”. 

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „przeciw”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „przeciw”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.  

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.  



7 

 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

15 „za”, 6 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów: 

U c h w a ł ę  Nr IV/22/2018 

 

Ad. 5 

Projekt budżetu Miasta Łowicza na 2019 rok wraz z autopoprawką - przedstawił Pan Krzysztof 

Kaliński Burmistrz Miasta. 

(stanowi załącznik) 

 

a/ Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie projektu budżetu Miasta na 2018 rok - 

przedstawił Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta 

(stanowi załącznik) 

 

b/ Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie możliwości sfinansowania planowanego 

deficytu budżetowego Miasta Łowicza w 2018 roku - przedstawił Pan Arkadiusz Podsędek 

Skarbnik Miasta 

(stanowi załącznik) 

 

 c/  

Opinię Komisji Społecznej przedstawił Przewodniczący Komisji Paweł Pięta, 

Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej przedstawił Przewodniczący Komisji Leszek Plichta, 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta przedstawił Przewodniczący Komisji Tadeusz 

Żaczek, 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów przedstawiła Przewodnicząca Komisji Zofia Wielemborek. 

(stanowią załączniki) 

 

d/ Dyskusja i wnioski do projektu budżetu Miasta. 

W dyskusji głos zabrali: Radna Zofia Wielemborek, Radny Michał Trzoska, Radny Jacek 

Wiśniewski, Radna Zofia Kroc, Radny Jakub Wolski, Radny Robert Wójcik, Radny Krzysztof 

Janicki. 

 

e/ Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na 2019 rok wraz z autopoprawką - 

przedstawił Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że jest kworum i zaproponował 

przegłosowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Łowicza na 2019 rok wraz 

z autopoprawką (w związku z awarią systemu do głosowania - Radni głosowali imiennie). 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka „wstrzymał się” od głosu. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 
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5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”. 

6. Radny Krzysztof Igielski „wstrzymał się” od głosu. 

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.  

8. Radny Łukasz Jażdżyk nie brał udziału w głosowaniu.  

9. Radna Zofia Kroc „wstrzymała się” od głosu.  

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

11. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.  

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

15. Radny Michał Trzoska „wstrzymał się” od głosu. 

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

17. Radny Jacek Wiśniewski „wstrzymał się” od głosu. 

18. Radny Jakub Wolski „wstrzymał się” od głosu. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.  

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.  

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

14 „za”, 6 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów: 

U c h w a ł ę  Nr IV/23/2018 

 

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa pogratulował Burmistrzowi przyjęcia budżetu Miasta 

Łowicza na 2019 rok.  

 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie powołania stałych Komisji Rady Miejskiej w Łowiczu, ustalenia 

ich składów liczbowych i określenia zakresów działania – przedstawił Przewodniczący Rady 

Henryk Zasępa. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa poinformował, że dwóch Radnych wyraziło chęć zmiany 

Komisji w związku z tym proponowany jest nowy projekt uchwały. Uchwała powołanie 

następujących stałych komisji Rady Miejskiej w Łowiczu ustalając ich składy liczbowe:  

1) Budżetu i Finansów  - 7 radnych   

2) Gospodarcza i Rozwoju Miasta - 7 radnych  

3) Społeczna    - 7 radnych 

4) Mieszkaniowa i Socjalna  - 7 radnych   

Poinformował, że zakresy działania dla tych Komisji pozostają bez zmian.  

 

Radni nie zgłosili uwag oraz innych propozycji.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że jest kworum i zaproponował 

przegłosowanie projektu uchwały w sprawie powołania stałych Komisji Rady Miejskiej w Łowiczu, 

ustalenia ich składów liczbowych i określenia zakresów działania. 

 

1. Radny Lech Aniszewski nie brał udziału w głosowaniu. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”. 

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.  

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.  

9. Radna Zofia Kroc nie brał udziału w głosowaniu. 

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

11. Radny Paweł Pięta nie brał udziału w głosowaniu. 

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.  

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

14. Radny Michał Terenowicz nie brał udziału w głosowaniu. 

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.  

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.  

21. Radny Tadeusz Żaczek nie brał udziału w głosowaniu. 

 

16 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie: 

U c h w a ł ę  Nr IV/24/2018 

 

Ad. 7 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji 

Rady Miejskiej w Łowiczu - przedstawił Pan Henryk Zasępa, Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Łowiczu. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa poinformował, że w związku ze zgłoszeniem przez dwóch 

Radnych chęci zmiany Komisji składy poszczególnych Komisji będą następujące:  

Komisja Społeczna: 

1) Durka Grzegorz, 

2) Kroc Zofia, 

3) Olko Krzysztof, 

4) Pięta Paweł, 

5) Plichta Leszek, 
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6) Wiśniewski Jacek, 

7) Żaczek Tadeusz. 

Komisja Mieszkaniowa i Socjalna: 

1) Aniszewski Lech, 

2) Durka Grzegorz, 

3) Dzik Dariusz, 

4) Igielski Krzysztof 

5) Kroc Zofia, 

6) Plichta Leszek, 

7) Wójcik Robert. 

Komisja Gospodarcza i Rozwoju Miasta: 

1) Boroski Marek, 

2) Pięta Paweł, 

3) Terenowicz Michał, 

4) Trzoska Michał, 

5) Wiśniewski Jacek, 

6) Wolski Jakub, 

7) Żaczek Tadeusz. 

Komisja Budżetu i Finansów:  

1) Aniszewski Lech, 

2) Jażdżyk Łukasz, 

3) Gębura Wiesława, 

4) Szczepanik Józef, 

5) Trzoska Michał, 

6) Wielemborek Zofia, 

7)  Wolski Jakub. 

 

Radni nie zgłosili uwag i innych propozycji.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że jest kworum i zaproponował 

przegłosowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady 

Miejskiej w Łowiczu. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”. 

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.  

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.  

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

11. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.  
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13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.  

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.  

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie: 

U c h w a ł ę  Nr IV/25/2018 

 

Ad. 8 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki 

i Rozwiazywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2019 rok – 

przedstawiła Pani Elżbieta Szachogłuchowicz Główny Specjalista ds. profilaktyki, rozwiązywania 

problemów alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii. 

(stanowi załącznik) 

 

Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta, 

Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Leszek 

Plichta, 

Opinię Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych – przedstawiła 

Wiceprzewodnicząca Komisji Pani Anna Bieguszewska. 

(stanowią załączniki) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że jest kworum i zaproponował 

przegłosowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki 

i Rozwiazywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2019 rok. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”. 

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.  

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.  

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

11. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.  
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13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.  

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.  

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie: 

U c h w a ł ę  Nr IV/26/2018 

 

Ad. 9. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2018 rok - 

przedstawił Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że jest kworum i zaproponował 

głosowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2018 rok. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka „wstrzymał się” od głosu. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”. 

6. Radny Krzysztof Igielski „wstrzymał się” od głosu. 

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.  

8. Radny Łukasz Jażdżyk nie brał udziału w głosowaniu.  

9. Radna Zofia Kroc „wstrzymała się” od głosu.  

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

11. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.  

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

15. Radny Michał Trzoska „wstrzymał się” od głosu. 

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

17. Radny Jacek Wiśniewski „wstrzymał się” od głosu. 

18. Radny Jakub Wolski „wstrzymał się” od głosu. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.  

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.  

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

14 „za”, 0 „przeciw”, 6 „wstrzymujących” 
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Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów: 

U c h w a ł ę  Nr IV/27/2018 

 

Ad. 10 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie ustalenia wykazu niezrealizowanych kwot wydatków 

zamieszczonych w budżecie Miasta Łowicza, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2018 wraz z autopoprawką – przedstawił Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik 

Miasta. 

(stanowi załącznik) 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta - przedstawił Przewodniczący Komisji Tadeusz 

Żaczek, 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów - przedstawiła Przewodnicząca Komisji Zofia Wielemborek. 

(stanowią załączniki) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że jest kworum i zaproponował 

przegłosowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu niezrealizowanych kwot wydatków 

zamieszczonych w budżecie Miasta Łowicza, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 

2018 wraz z autopoprawką. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”. 

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.  

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.  

9. Radna Zofia Kroc głosował „za”.  

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

11. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.  

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

15. Radny Michał Trzoska „wstrzymał się” od głosu. 

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

17. Radny Jacek Wiśniewski „wstrzymał się” od głosu. 

18. Radny Jakub Wolski „wstrzymał się” od głosu. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.  

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.  

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

18 „za”, 0 „przeciw”, 3 „wstrzymujące” 
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Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów: 

U c h w a ł ę  Nr IV/28/2018 

 

Ad. 11 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa własności 

nieruchomości  położonej w Łowiczu obręb 0005 Kostka – przedstawiła Pani Anna Gajewska, 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rolnictwa. 

(stanowi załącznik) 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta - przedstawił Przewodniczący Komisji Tadeusz 

Żaczek, 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów - przedstawiła Przewodnicząca Komisji Zofia Wielemborek. 

(stanowią załączniki) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że jest kworum i zaproponował 

przegłosowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa własności 

nieruchomości  położonej w Łowiczu obręb 0005 Kostka. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”. 

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.  

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.  

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

11. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.  

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.  

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.  

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie: 

U c h w a ł ę  Nr IV/29/2018 
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Ad. 12  

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny od Skarbu 

Państwa nieruchomości położonej w Łowiczu obręb 0005 Kostka – przedstawiła Pani Anna 

Gajewska, Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rolnictwa. 

(stanowi załącznik) 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta przedstawił Przewodniczący Komisji Tadeusz 

Żaczek, 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów przedstawiła Przewodnicząca Komisji Zofia Wielemborek. 

(stanowią załączniki) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że jest kworum i zaproponował 

przegłosowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny od 

Skarbu Państwa nieruchomości położonej w Łowiczu obręb 0005 Kostka (w związku z awarią 

systemu do głosowania - Radni głosowali imiennie). 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”. 

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.  

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.  

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

11. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.  

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.  

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.  

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie: 

U c h w a ł ę  Nr IV/30/2018 
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Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy po 

umowach zawartych  na czas oznaczony do 3 lat z tymi samymi stronami, których 

przedmiotem są te same nieruchomości znajdujące się w zasobach Gminy Miasta Łowicza – 

przedstawiła Pani Anna Gajewska, Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania 

Przestrzennego i Rolnictwa. 

(stanowi załącznik) 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta przedstawił Przewodniczący Komisji Tadeusz 

Żaczek, 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów przedstawiła Przewodnicząca Komisji Zofia Wielemborek. 

(stanowią załączniki) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że jest kworum i zaproponował 

przegłosowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 

dzierżawy po umowach zawartych  na czas oznaczony do 3 lat z tymi samymi stronami, których 

przedmiotem są te same nieruchomości znajdujące się w zasobach Gminy Miasta Łowicza 

(w związku z awarią systemu do głosowania - Radni głosowali imiennie). 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”. 

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.  

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.  

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

11. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.  

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

17. Radny Jacek Wiśniewski nie brał udziału w głosowaniu. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.  

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.  

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie: 

U c h w a ł ę  Nr IV/31/2018 
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Ad. 14 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr V/30/2010 Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia 

28 grudnia 2010 r. w sprawie uchwalenia Statutu Zakładu Usług Komunalnych w Łowiczu – 

przedstawiła Pani Beata Makowska, Zastępca Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych. 

(stanowi załącznik) 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta przedstawił Przewodniczący Komisji Tadeusz 

Żaczek, 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów przedstawiła Przewodnicząca Komisji Zofia Wielemborek. 

(stanowią załączniki) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że jest kworum i zaproponował 

przegłosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr V/30/2010 Rady Miejskiej 

w Łowiczu z dnia 28 grudnia 2010 r. w sprawie uchwalenia Statutu Zakładu Usług Komunalnych 

w Łowiczu (w związku z awarią systemu do głosowania - Radni głosowali imiennie). 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”. 

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.  

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.  

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

11. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.  

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.  

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.  

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie: 

U c h w a ł ę  Nr IV/32/2018 
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Ad. 15 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność organu – przedstawiła Pani 

Beata Makowska, Zastępca Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych. 

(stanowi załącznik) 

 

Opinię Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił Przewodniczący Komisji Józef Szczepanik.  

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że jest kworum i zaproponował 

przegłosowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność organu 

(w związku z awarią systemu do głosowania - Radni głosowali imiennie). 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”. 

6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.  

8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.  

9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

11. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.  

13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

15. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.  

20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.  

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie: 

U c h w a ł ę  Nr IV/33/2018 

 

Ad. 16 

Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie miedzy Sesjami – przedstawił Pan 

Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta. 

(stanowi załącznik) 

 

Rada Miejska przyjęła Informację o działaniach w okresie między Sesjami. 
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Ad. 17. 

Interpelacje, zapytanie, sprawy różne. 

 

Radny Michał Trzoska złożył zapytanie, ile kosztował system oraz sprzęt zakupiony do obsługi 

Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu i w jakiej procedurze został zakupiony. 

 (stanowi załącznik) 

 

Wiceprzewodniczący Rady Marek Boroski złożył interpelację: 

 w sprawie zmiany planu zagospodarowania przestrzennego obrębu Korabka;  

 czy cmentarz planowany w dzielnicy Korabka będzie cmentarzem parafialnym czy 

komunalnym. 

(stanowią załączniki) 

 

Radny Leszek Plichta złożył interpelację w sprawie  

 zainstalowania progów zwalniających na ulicy Granicznej;  

 oznakowania skrzyżowań: ul. Granicznej z drogą do nowych posesji, ul. Granicznej 

z ul. Sobocką, ul. Granicznej z ul. Środkową. 
(stanowią załączniki) 

 

Radny Krzysztof Janicki złożył zapytanie o dostarczanie dokumentów na Sesję i komisje 

w formie papierowej. 

(stanowi załącznik) 

 

Radny Paweł Pięta złożył interpelację w sprawie: 

 zamieszczenia danych statystycznych dotyczących korzystania z rowerów miejskich na stronie 

internetowej;  

 zamieszczenia prostej opisowej instrukcji korzystania z rowerów miejskich dla seniorów i osób, 

które nie posiadają telefonu komórkowego lub mają telefon starego typu. 

(stanowią załączniki) 

 

Radna Zofia Wielemborek, Radny Dariusz Dzik złożyli interpelacje w sprawie: 

 wiat osłaniających kontenery na śmieci; 

 uzupełnienia słupków na chodniku w ul. Nowej. 

(stanowią załączniki) 

 

Radny Robert Wójcik złożył zapytanie w sprawie budowy ronda na skrzyżowaniu ul. Sikorskiego 

i ul. Piłsudskiego. 

 (stanowi załącznik) 

 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Olko złożył interpelację w sprawie budowy chodnika 

w ul. Zgoda. 

(stanowi załącznik) 
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Radny Lech Aniszewski złożył zapytania:  

 w sprawie wykonania progu zwalniającego na ul. Górnej; 

 w sprawie wykonania progu zwalniającego na ul. Granicznej; 

 uzupełnienia oznakowania pionowego na skrzyżowaniach: ul. Granicznej z ul. Jastrzębia, 

ul. Granicznej z ul. Sobocka, ul. Granicznej z ul. Górnej, ul. Granicznej z ul. Środkowej. 

 kosztów utrzymania dotychczasowej siedziby Biblioteki Miejskiej na os. Bratkowice  

(stanowią załączniki) 

 

Radny Michał Trzoska poprosił o przekazanie mu informacji o kosztach utrzymania Biblioteki 

Miejskiej na os. Bratkowice. 

 

Ad. 18 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, że następna Sesja Rady 

Miejskiej odbędzie się w dniu 24 stycznia 2019 r. o godz. 12.00 z następującymi tematami: 

1. Informacja o realizacji Łowickiej Karty Dużej Rodziny 3+ i rodziny zastępczej za 2018 rok oraz 

Łowickiej Karty Seniora za 2018 rok. 

2. Przyjęcie planu pracy Komisji i Rady Miejskiej na 2019 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, że posiedzenia komisji 

planowane są w dniach:  

14.01.2019 r.  godz. 14.00 Komisja Społeczna 

15.01.2019 r.  godz. 14.00 Komisja Mieszkaniowa i Socjalna, 

16.01.2019 r.  godz. 14.00 Komisja Gospodarcza i Rozwoju Miasta, 

17.01.2019 r.  godz. 14.00 Komisja Budżetu i Finansów,   

 

Ad. 19 

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa podziękował za dyskusję i udział w obradach. 

Na tym zakończono obrady IV Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

 

Protokołowała: 

 

Katarzyna Marczak 

Inspektor 

Przewodniczący Rady: 

 

Henryk Zasępa

 


